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Protokoll från rådet för funktionshinder 2017-08-
31 

Protokollet har justerats per mejl 2017-09-01 

 

Närvarande ledamöter 

Anders Carlsson (RTP), ordförande 

Carina Björklund (RSMH) 

Anita Runesved (FHL) 

Elisabeth Aguado (IFS) 

 

Frånvarande ledamöter:  

Jan Delvert (RTP)  

Svante Norbäck (Hjärnkraft)  

 

Föredragande tjänstemän 

Jan Rönnberg, avdelningschef, socialtjänstavdelningen  

Anne Menes, sekreterare FH-rådet, socialtjänstavdelningen  

 

Övriga närvarande tjänstemän 

Hans Vesterberg, lokalintendent  

Monica Aspenberg, inköpare  

 

Tidpunkt: 

2017-08-31, kl. 14.00-16.00 , inklusive tillgänglighetsvandring 

 

Plats: 

Lokal Värtan, Östermalms stadsdelsförvaltning  

 

Sekreterare:  

Anne Menes 

 

 
  

Anders Carlsson  Carina Björklund   

Ordförande    Justerare 

 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§3. Val av protokolljusterare 

Carina Björklund utsågs att tillsammans med ordföranden justera 

dagens protokoll. 

 

§4. Föregående protokoll 

Vi går igenom protokollet från 11 maj då även en 

tillgänglighetsvandring i Norra Djurgårdsstaden genomfördes. 

Uppföljning av de brister som uppmärksammades ska tas upp på 

sammanträden. Protokollet läggs till handlingarna.  

 

§5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Jan R berättade om att arbetet med tertialrapport 2 just nu är 

pågående. FH-rådet får tillsänt rapporten så fort den är klar. Just nu 

är förvaltningens prognos att pågående arbete enligt 

verksamhetsplanen fortgår. Bland annat har statliga medel beviljats 

via uppdrag psykisk hälsa och kommer att användas till att förstärka 

personligt ombud för innerstan. En ny servicebostad om sex 

lägenheter har öppnat i Norra Djurgårdsstaden. Andelen hushåll 

som uppbär försörjningsstöd fortsätter att minska i stadsdelen och 

har aldrig varit så lågt som nu. Önskemål från FH-rådet om att få en 

statistik över avslutsorsaker på ärenden hos försörjningsstöd.  

 

Vi går därefter igenom status på specifika FH-aktiviteter. Bland 

annat har aktiviteten tillgänglighetsvandring i Norra 

Djurgårdsstaden och kompetensutveckling för medarbetarna 

gällande psykisk ohälsa och bemötande av personer med 

funktionsnedsättning genomförts genom teaterföreställningen 

”Churchill var inte heller klok”. Gällande aktiviteten att 

vidareutveckla fritidsverksamheten för barn och ungdomar med 

funktionsnedsättning pågår en samverkan mellan Humlanhuset och 

stöd- och serviceenheten.  

 

§6. Tillgänglighetsvandring i förvaltningen lokaler på 

Karlavägen 104 

En checklista för till- och frångänglighet har tagits fram av 

förvaltningen i samarbete med funktionshindersrådet. Checklistan 

har varit på remiss till olika föreningar såsom Begripsam och 

myndigheten för delaktighet samt HSO Stockholms stad. Syftet 

med checklistan är att undersöka tillgängligheten i förvaltningens 

lokaler för personer med funktionsnedsättning. Under sommaren 

har två sommarjobbande ungdomar testat checklistans användbarhet 

i två verksamheter, en förskola och en verksamhet inom 

äldreomsorgen.  
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Tillgänglighetsvandringen i förvaltningens lokaler visar bland 

annat:  

 Handikapptoaletterna saknar dörröppnare och larmknappen 

sitter för högt upp.  

 Handikapptoaletten vid receptionen är svåröppnad då 

utrymmet upplevs vara trångt.  

 Ingen dörröppnare till hissen vid receptionen  

 Ingen dörröppnare från hallen och in till receptionen  

 På vissa platser är dörrtrösklarna för höga  

 Informationsskylten in till receptionen behöver förstoras 

samt förses med taktil skrift  

 Önskemål om rörelsebelysning på handikapptoaletterna  

 

De uppmärksammade bristerna sammanställs och bifogas nästa 

protokoll. Lokalintendenterna kontaktar fastighetsägarna för 

diskussion av åtgärder och tidplan för dessa. Återkoppling och 

uppföljning till verksamhetsberättelsen.  

 

§6. Övriga frågor  

Önskemål om att få träffa Presidiet kvarstår. Föreslaget datum är 2 

november.  

 

§7. Nästa möte  

Torsdag 5 oktober.  

  


